
Славутчани ділилися досвідом
Нещодавно в Києві на базі Національного універ

ситету культури та мистецтв відбувся обласний збір 
лідерів учнівських самоврядних колективів Київщи
ни. Серед 200 учасників зібрання були і представ
ники Молодіжної ради "Майбутнє Славутича".

Це голова Молодіжної ради Георгій Фомічов, за
ступник голови ради Марія Гобова, голова комісії з 
інформаційно-просвітницької роботи Валентин 
Корнієнко та координатор цієї громадської організації, 
директор Палацу дитячої та юнацької творчості Ніна 
Єрьоміна.

Славутчан запросили розповісти про організацію ро
боти цього виборчого органу учнівського самоврядуван
ня, яке об'єднує 30 депутатів — представників інтересів 
учнівської громади.

З 2002 року, з часу народження молодіжної ор
ганізації, відбулася не одна пам'ятна подія. І кожен склад 
Молодіжної ради привносить свої змістовні сторінки в її 
історію.

Вже з новообраною радою в грудні було проведе
но спільне сесійне засідання з депутатами Славутицької 
міської ради, де обговорювалися проблемні питання мо
лодіжного середовища. Молодцю було ініційовано опи
тування школярів для визначення вчителів — пере
можців у найрізноманітніших номінаціях, а також прове
дення благодійної акції для вихованців Центру ре
абілітації дітей-інвалідів.

Досвід роботи славутчан рекомендовано для вивчен
ня та поширення.


